



Исправление к статье: Румянцева Д.Е. и др., «Некупируемая икота у пациента 64 лет»

Румянцева Д.Е., Трухманов А.С., Шептулина А.Ф., Юрьева Е.Ю., Напалкова Н.Н., Сторонова О.А., Кон'ков М.Ю., Ивашкин В.Т. Некупируемая икота у пациента 64 лет. Российский журнал гастроэнтерологии, гепатологии, колопроктологии. 2016;26(3):93–102.

Многоуважаемые читатели! В номере 3 «Российского журнала гастроэнтерологии, гепатологии, колопроктологии» за 2016 год (2016;26(3):93–102) на стр. 98 вместо:

«Даны рекомендации продолжить прием клоназепама 10 мг утром и 10 мг вечером, баклофена 10 мг утром и вечером.» следует читать:

«Даны рекомендации продолжить прием клоназепама 1 мг утром и 1 мг вечером, баклофена 10 мг утром и вечером.»

Исправление не повлияло на сделанные авторами выводы.

Исправление было внесено в онлайн-версию журнала.

Erratum: Rumyantseva D.Ye. et al, “Intractable Hiccups in 64 Year-old Patient”

Rumyantseva D.Ye., Trukhmanov A.S., Sheptulina A.F., Yureva Ye.Yu., Napalkova N.N., Storonova O.A., Kon'kov M.Yu., Ivashkin V.T. Intractable Hiccups in 64 Year-old Patient. Russian Journal of Gastroenterology, Hepatology, Coloproctology. 2016;26(3): 93–102.

Dear readers!

Vol. 26, No. 3 of the Russian Journal of Gastroenterology, Hepatology, Coloproctology (2016;26(3):93–102) contains a typo on p. 98:

The sentence “Recommendations are given to continue administration of clonazepam at a dose of 10 mg in the morning and 10 mg in the evening, and baclofen at a dose of 10 mg in the morning and evening.” should be read

“Recommendations are given to continue administration of clonazepam at a dose of 1 mg in the morning and 1 mg in the evening, and baclofen at a dose of 10 mg in the morning and evening.”

These errors do not affect the conclusions of the article.

The correction has been made to the on-line Journal version.